

# SAMMANSTÄLLNING LEDARTRÄFF SLÖINGE GOIF

den 28 februari 2025 på Gudmundsgården.

Närvarande:

Niklas Uddén, Styrelsen

Edvard Lagerstedt, Styrelsen

Hanna Jönsson, Styrelsen

Anneli Brundin, Styrelsen

Oliver Träff, Styrelsen

Johan Everås, Styrelsen

Patric Brundin, Plan-o Anl.

Pälle Pettersson, Plan-o Anl.

Camilla Pettersson, Plan-o Anl.

Philip Gunnarsson, Plan-o Anl.

Bengt-Erik Johansson, Fotbollssekt.

Emil Arasjö, Domaransvarig

Marie Kuczera, Föräldrasektion

Stefan Karlsson, Herrsenior

Rasmus Jörgensen, Herrsenior

Mårten Reisne, Herrsenior

Oskar Carlsson, Herrsenior

Niclas Ekeröth, P10-11

Andreas Henriksson, P10-11

Peter Nilsson, PF12-13

Robin Stenvall, PF14/15

Andreas Kihlberg Andersson, PF14/15

Rickard Gotting, PF16/17

Magnus Adler, PF16/17

Johannes Wien, PF 16/17

Molly Hickey, F12/13

Fredagen den 28/2 hade vi vår återkommande ledarträff med 26 st deltagande.

Nästan alla föreningens lag var representerade samt styrelse och sektioner. Under kvällen fick vi även avnjuta god mat och dryck från Gudmundsgården.

**Ordförande Niklas Uddén** presenterade årets planerade verksamhet, som också finns att hitta i Årshjulet på hemsidan. Han pratade även om förtroende och ansvar för våra ledare i föreningen, vilka krav och förväntningar som finns samt vilka rättigheter och erbjudanden man har som ledare etc.

- Påminnelse kommer att skickas ut till de ledare som behöver lämna nytt/förnyat utdrag från Belastningsregistret.
- Ett omfattande dokument om Krishantering i föreningen har upprättats och kommer att läggas upp på hemsidan ihop med en kortare sammanfattning.
- En flyer har skapats med bra och viktig info för den som är ny i föreningen. Vi ska även lägga till ett formulär för kontaktuppgifter som nya föräldrar kan fylla i och lämna till ledarna.

**Kassör Edvard Lagerstedt** pratade om föreningens ekonomi, och att några stora och icke budgeterade engångsutgifter under förra året ledde till minusresultat. I år ska vi fokusera på att hålla ekonomin i balans, vilket vi kommer att klara genom att hålla oss till den strama budget som är satt för året. Inköp av dräkter till några ungdomslag är dock prioriterat och all verksamhet i övrigt ska självklart rulla på som vanligt.

- Föreningens intäkter kommer främst från medlemsavgifter, sponsorer, klubbförsäljningar, tipspromenader, sökta bidrag och pantinsamling.
- En större kostnad som vi räknar med i år är återuppbyggnaden av läktaren, men den kommer till största delen att finansieras genom sökta och sponsrade bidrag och kommer därmed inte påverka den "ordinare" ekonomin.

- Varje lag har sin egen lagkassa till förfogande, och dessa är tänkta till att användas under innevarande år.
- Medlemsavgifter skall vara inbetalda innan säsongspremiär. Listor kommer att delges ledarna.
- Det finns möjlighet att söka bidrag från Majblomman till medlemsavgifter och utrustning. Information om detta och hur man går tillväga kommer att läggas upp på hemsidan samt skickas ut via mail till våra medlemmar.

**Niclas Ekeroth presenterar Fotbollssektionen** och vad den gör, t ex styr upp träningstider, matcher, inköp av utrustning, sjukvårdsmaterial etc. Föreslås att ungdomsledarna träffas på IP och går igenom befintliga ställ, för att säkerställa att alla lags ställ är OK inför säsongstart. Önskemål finns om något slags system i tvättstugan för att hålla reda på vilket lagställ som ligger i tvätten och hänger på tork.

**Hanna Jönsson (styrelsen), informerade om föreningens försäljningar** och 80/20-principen. Just nu säljer vi Newbody och försäljningen pågår under hela mars månad. Förslag kom upp om att man skulle kunna köra en variant där hälften av lagen säljer en sak och den andra hälften en annan sak, för att inte "mätta marknaden" och sedan skiftar man försäljningsområden till hösten.

Kom även upp förslag om att t ex ordna en Halloweenpromenad på slingan vilket skulle kunna bringa i en större intäkt. Kräver dock planering och engagemang av många för att kunna genomföras. Vi i styrelsen är öppna för förslag, men önskar gärna få en genomtänkt handlingsplan i samband med inkomna idéer så blir de lättare att förverkliga.

**Domaransvarig Emil Arasjö informerar** informerar om att vi har många ungdomar som visat intresse för att döma och han ansvarar nu för en utvald grupp som utbildat sig i olika nivåer och som kommer att döma barn-och ungdomsmatcher under året.

- Info om datum för matcher och planerade sammandrag ska lämnas i god tid till Emil för att han ska ha möjlighet att boka in dessa domare till matcherna.
- Det ska finnas matchvärdar även på barn-och ungdomsmatcher, på samma sätt som på seniormatcher. Kan vara t ex en förälder (ej ledare). Matchvärdarnas huvuduppgift är att stötta domare och säkerställa en god matchmiljö. Västar finns att tillgå på IP. Föräldrarsektionen tar med sig den infon till sitt kommande möte.

**Plan-och Anläggning informerar** om status för kommande säsong och kommande inköp av nya robotar till planerna (finansieras via sökt Investeringsbidrag från kommunen).

- För att kunna förbereda planerna i tid önskar P&A få en förteckning över datum på alla ungdomsmatcher samt sammandrag innan säsongen börjar.
- P&A kommer att informera alla tränarna om när det är OK att börja träna på gräsplanerna.

Önskemål från ungdomsledare till P&A om att mäta ut en 7-manna- och två 5-mannaplaner på B-plan och markera dem med tofsar, så det blir lättare att sätta ut koner vid match.

**Marie Kuczera informerade om Föräldrasektionen** som ska ha möte i nästa vecka där de bl a kommer att dela upp kiosk-och städtider. Marie och Hanna tar med sig våra flyers med bra info till nya medlemmar i föreningen, till övriga i FS att dela ut i lagen.

### **Övriga diskussioner och frågeställningar:**

- Förslag om att man bör ha ett föräldramöte inför övergång från sammandrag och 5-manna matcher till 7-manna, då det är en del förändringar som sker vid 7-mannaspel som kan vara bra för föräldrar att känna till.
- Klubblokalen är nyrenoverad och nya ordningsregler kommer att införas (t ex totalt skoförbud i lokalen, alltså inga fotbollsskor där inne!). Lokalen är fri att utnyttja för lagverksamhet. Kan även hyras för privat verksamhet: 800 kr kvällshyra, 1500 kr dygnshyra. Medlemmar betalar halva priset. Lokalen bokas via Oliver Träff, styrelsen.
- Hur behåller vi våra barn och ungdomar i föreningen? Att få ”förebilder” att komma och hälsa på, gästa träningar etc. Att försöka få de olika lagen att ”bonda” lite mer med varandra, på samma sätt som herr-och damlaget ofta gör.
- Info om Majblomman bör kommuniceras ut på ett bra sätt snarast möjligt, inför inbetalning av medlemsavgifterna.
- Önskemål om en flyer med våra träningstider för de olika ungdomslagen inkl kontaktuppgifter till tränarna, som kan delas ut på skolor (Slöinge, Heberg) och sättas upp på t ex Matöppet.
- Hur stort blir Cupbidraget/lag i år? Edvard kommer att lämna besked efter nästa styrelsemöte.

### **Slutord från styrelsen:**

Vi i styrelsen ser nu fram emot ännu en ny spännande fotbollssäsong, med all den fina energi och positivitet som vi känner i föreningen. Vi jobbar vidare med de ämnen som tagits upp på detta möte och har ni andra idéer eller frågor och funderingar så är det bara att höra av sig till oss.

Tack för er medverkan och ert engagemang – tillsammans blir vi starka!

/mvh Styrelsen